
Allmänhetens frågestund till 

Kommunfullmäktiges  9/2-21

1: ”Öppna dörrar” Gym för funktionshindrade på 
Friskis&Svettis Tannefors,  en helt fungerande 
verksamhet som kommunen valt att lägga ned efter 13 
års ”framgångsrik” verksamhet. Det har getts dubbla 
budskap, dubbla anledningar till Varför vid olika tillfällen. 
Men vad är den egentliga anledningen till 
nedläggningen?

2. Upphandling via IOP har föreslagits och det vore det 
bästa eftersom verksamheten inte på något sätt är 
vinstdrivande och det krävs en viss investering i form av 
utrustning och Fysioterapeuter m.m för att 
verksamheten ska fungera. Gym för funktionshindrande, 
Öppna dörrar är också redan inarbetad på 
Friskis&Svettis. 

Hur tänker ni kring det?

3. Jag och säkert många med mig vill veta hur ni politiker 
tänker kring Funktionshinder och friskvård och att 
friskvård för människor med funktionshinder kan minska 
kommunens kostnader i form av minskade behov av 
hemhjälp, hemsjukvård, assistans m.m. 300 000 kr som 
”Gym för funktionshindrade” kostat kommunen är i 
själva verket en investering snarare än en kostnad. Hur 
tänker ni kring detta?



4: Om nu Omsorgsnämndens budget och pengar inte 
räcker till för denna verksamhet, varför då inte flytta 
över den till Kultur och fritidsnämnden? Tankar kring 
detta?

Om intresse och politisk vilja finns så bör kommunen 
kunna lösa detta för målgruppen.

Helene Andersson


